
 
 

Schriftelijke vragen ex art. 42 RvO – Keuze sportcourt 

Inleiding 

In 2022 is er door de gemeenteraad een motie aangenomen waarin het college werd verzocht 

om te komen tot de realisatie van een Cruyff Court of een vergelijkbare sportvoorziening voor 

jongeren. Inmiddels zijn we drie jaar verder en is er nog altijd geen concreet resultaat zichtbaar 

op straat. De onlangs verzonden raadsinformatiebrief (RIB) van 8 mei 2025 beschrijft het 

proces en de keuze voor de locatie De Badkuip als meest kansrijke optie voor het zogenaamde 

Woerdense Sportcourt. Dit is wel wat teleurstellend, omdat er na bijna drie jaar nog wordt 

gesproken over een kansrijke optie in plaats van een definitieve optie. In het persbericht van 

de gemeente van 8 mei j.l .meldt het college dat zij `voordat zij een besluit neemt over het 

sportcourt wil weten hoe omwonenden hierover denken. Omwonenden kunnen daarom 

meepraten over de inrichting, de toegang en de gebruiksregels waarbij de omwonenden en de 

jongeren zich prettig voelen. Ook worden verschillende plannen vanuit andere projecten en 

afdelingen binnen de gemeente onderling nog afgewogen. De ruimte is bijvoorbeeld ook in 

beeld bij de verbouwplannen van winkelcentrum Tournoysveld. Ook deze plannen hebben 

mogelijk invloed op de planning en keuze van de plek voor het sportcourt ` Dit roept bij ons 

vragen op als het gaat om het gelopen proces en het vervolgproces en brengt nog steeds 

onduidelijkheid met zich mee.  

Vragen aan het college: 

1. Is het college tevreden met de wijze waarop het traject van een Cruyff Court of 
soortgelijke voorziening is verlopen?  

 
2. In de RIB staat dat er een afwegingsmatrix is opgesteld waarin onder andere het 

Essenpad is meegenomen als mogelijke locatie, maar dit op omgeving negatief scoort. 
Kan het college toelichten hoe en op welk moment bewoners van het Essenpad 
betrokken zijn bij deze afweging? Is hierbij actief omwonendenparticipatie geweest of 
is het draagvlak op basis van aannames ingeschat vanwege de overlast van de 
basketbalvelden (voornamelijk zomermaanden)? 

 
3. Wat waren de concrete redenen dat het Essenpad in de afwegingsmatrix lager scoorde 

dan De Badkuip? Kan het college hierbij inzicht geven in de scores per 
beoordelingscriterium en hoe deze zijn gewogen? 

 
4. Waarom wordt er een ‘participatietraject’ met bewoners gestart nadat De Badkuip is 

aangewezen als meest kansrijke locatie? In de RIB van 8 mei j.l. wordt hierover gemeld 
dat de omwonenden geïnformeerd worden over de locatie en dat veranderingen in 
nuances mogelijk zijn naar mening van omwonenden. Kunt u aangeven wat u daarbij 
voor ogen heeft?  

 
 
 



 
5. In de RIB wordt gesteld dat De Badkuip mogelijk ook in beeld komt voor andere 

opgaven, zoals tijdelijke huisvesting of parkeerdoeleinden. Hoe zeker is de 
locatiekeuze Badkuip op langere termijn en wordt het realiseren van de Sportcourt 
uitgesteld als blijkt dat andere opgaven daar worden gerealiseerd?  

 
6. In het persbericht van 8 mei j.l. wordt gemeld dat de uitgangspunten met de 

betreffende jongeren die het idee hebben opgestart zijn besproken. In hoeverre zijn 
deze jongeren betrokken geweest bij de keuze van de Badkuip als meest geschikte 
locatie? Kunnen zij zich goed vinden in deze locatie? 

 
7. Zijn de betrokken organisaties zoals K’77 en The Lighthouse vooraf actief bevraagd 

over hun voorkeuren ten aanzien van locatie en inrichting? Wat is hier de conclusie 
van en wat prevaleert?  

 
8. De RIB noemt dat bij De Badkuip meerdere onderzoeken moeten worden uitgevoerd 

(zoals archeologisch onderzoek, drainage, verharding, etc.). Is er een vergelijking 
gemaakt met de mogelijk snellere uitvoerbaarheid op het Essenpad, waar al een 
bestaand voetbalveld ligt dat ook nog eens verder van de woningen ligt? 

 
9. Wat is de verwachte tijdsduur die de benodigde onderzoeken op De Badkuip in beslag 

nemen? Wordt de Sportcourt nog dit jaar gerealiseerd nu er voor dit jaar geld is 
begroot?  
 

10. Is er alleen een offerte opgevraagd voor de kosten van een sportcourt bij de Badkuip? 
Zo nee, kunnen de offertes, van alle locaties, worden gedeeld met de raad?  
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